
Skype - bestyrelsesmøde RBK tirsdag den 5.5.2020 kl. 19 
 
Ingen afbud 
 
1. Siden sidst: 
Der er masser af uorganiseret aktivitet på banerne.  
Banernes tilstand er god. Anlægget står flot. SH følger op på vand og lys på banerne med Lars 
Dyrvig. 
Kontingentkørslen blev sat i gang ca. 1.5.2020. 
SH er i dialog med Uge-avisen, der gerne vil skrive om udmeldelser fra byens klubber som en 
konsekvens af corona-krisen. 
 
1a. Sporten: 
LK har haft møde med Henry vedr. banerne. De ser fine ud. 
Drøftelse af evt. opkrævning for brug af kunststofbanen. En evt. opkrævning skal deles mellem 
brugerne. LK sender en oversigt over brugerne og deres tidsforbrug på banen til HE. 
LK har fået henvendelser fra trænere, der gerne vil i gang med træningen igen. RBK følger DBU´s 
anbefalinger. 
U19 spillere har fået henvendelser fra Hviding vedr. klubskifte til Hviding.  
U16 pigers fremtid drøftes. Der er mange der skal på efterskole. Skal der spilles U18 eller dame-
senior. 
LK har fået henvendelser fra trænere vedr. trænernes godtgørelse. Beslutningen afhænger af den 
fortsatte genåbning og eventuelle genoptagelse af træningen. 
Lysanlægget til bane 2, 4 og 5 skal tændes i en boks. Lyset til alle andre baner kan tændes af alle 
hele tiden. Der skal sættes en boks op, der låses med brikken. NR tager initiativ. 
Vi følger DBU og sundhedsstyrelsen for retningslinjer i forbindelse med genoptagelse af træning. 
LK sender en oversigt med navnene på de 4-5 trænere, der har været aktive i forårssæsonen, med 
henblik på at de evt. skal have en godtgørelse for indsatsen. 
LK er i gang med at lukke aftaler med trænere for kommende sæson. 
Forældretrænere kompenseres fremadrettet med et beløb svarende til deres børns kontingent. 
 
2. Kontingentstatus: 
Klubben har fået enkelte henvendelser på baggrund af kontingentkørslen. SH og NR har haft 
opfølgende kontakt. I kommende uge vil man kunne se den reelle restanceliste. HE laver en 
oversigt. Herefter skal der enten sendes rykkere ud eller ringes til dem, der ikke har betalt. 
SH taler med Rene fra Uge-avisen. Fokus på den gode historie. 
 
3. Budgetstatus/økonomisk overblik: 
HE har i samarbejde med NR lavet et ”Corona-budget”. Dette med henblik på at søge 
hjælpepakker ved staten. Budgettet er lagt ud fra at der ikke er aktivitet inden sommerferien. 
Spørgsmålet om kommunens lokaletilskud til planlagte men aflyste aktivitetstimer er ikke afklaret. 
Vi afventer byrådets beslutning. 
 
4. Opsamling Corona-situationen: 
Der skal afstemmes med Dennis. Alle skal betale kontingent.  



RHK har indrykket en større annonce for at takke deres sponsorer. Vores mailliste med sponsorer 
er klar, så der kan handles. Mail til sponsorer når kontingentkørslen er kørt. 
JJ, NR, (SH) og JF sætter et skriv op. Lægges eventuelt op på Facebooksiden med tags til firmaerne. 
Der er meget gode erfaringer med personlig kontakt fra bestyrelsen til sponsorerne. 
 
5.Efterårsarrangement(er): 
Et evt. arrangement skal ikke ligne Tulipanfesten. Arrangementet kommer til at være i RBK-regi 
alene. Drøftelser om evt. Herrefrokost og afslutningsfest for klubbens medlemmer. Skal 
arrangementet rejse penge? og i givet fald hvordan. Evt. amerikansk lotteri e.l.  
 
6. Sponsorstatus: 
Sponsorindtægterne er nedskaleret i budgettet. Ole Stig træder ud af sponsorudvalget. Der er 
planlagt personlig kontakt til sponsorere i efteråret. 
 
7. Bander og bokse: 
Betonstolperne er ødelagte. SH tager den op med Lars Dyrvig fra kommunen i forhold til 
sikkerhed. De nyindkøbte bokse sættes op ved bane 1. Der skal monteres logo og ”gæster” og 
”hjemme”-skilte. PJ kigger på det stålkonstruktionen for banderne og vurderer evt. behov for 
håndværkerhjælp. 
 
8. RBK´s venner: 
RBK´s venner afventer corona-situationen i forhold til planlægningen af årets Stig Rossen koncert. 
P.t. er indtægter derfra ikke indregnet i budgettet. 
 
Evt.: 
 
Næste møde tirsdag den 12.5.2020 
 
Skype-akut-bestyrelsesmøde lørdag den 9.5. kl. 8.30. SH indkalder. 
 
Referent 
WN 
 


